

No. 41693

June 26, 2025

Le 26 juin 2025

BETWEEN:

ENTRE :

Irene Juan Hu

Irene Juan Hu

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Daryl Lee

Daryl Lee

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to abridge time periods provided for by the *Rules of the Supreme Court of Canada* is dismissed. The motion to serve and file a supplementary memorandum of argument is dismissed. The motion for a stay pursuant to s. 65.1 of the *Supreme Court Act* is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49198, dated January 16, 2025, is dismissed.

La requête en vue d'abréger les délais fixés par les *Règles de la Cour suprême du Canada* est rejetée. La requête pour signifier et déposer un mémoire supplémentaire est rejetée. La requête visant à obtenir un sursis en vertu de l'art. 65.1 de la *Loi sur la Cour suprême* est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49198, daté du 16 janvier 2025, est rejetée.

- 2 -

No. 41693

J.C.S.C.